
                                 Referat fra menighedsrådsmødet den 29.08.23    

  

Dagsorden godkendt under mødet    

1. Indledning v/ sognepræsten  
2. Præsentation af den nye Kasserer 
3. Godkendelse/supplering af dagsordenen 
4. Konstituering af rådet 
5. Almen orientering v/ sognepræsten 
6. Almen orientering v/ formanden 
7. Biskoppens brev i KO og katolsk.dk om liturgien 
8. Økonomi og bestyrelsesoversigt  
9. Missionsmarken   
10. Opgaver i kirken-herunder belysning, hynder, børnerum mm.    
11. § 12-mødet   
12. Rengøringsdag 
13. Nye mødedatoer 
14. Evt. 

Til stede: 

Tomislav, Steven, Carsten Günter, Jacob Schwartz, Ivan Jajcevic, Anna Siekierska, Agnes Deprez, 
Sandra Farhan 

Fravær:  Maria Giuditta Rasmussen, Giovani Pantuso, Maria Sundgaard Ertner. 

Referent:   Agnes Deprez 

Carsten leder mødet. 

1. Ved indledning v/sognepræst, læses evangeliet fra Johannes Døberens martyriumsfest i 
Markus. Og Tomislav kommenterer med at tage temaet ”vidne om Sandheden” uanset 
konsekvenser i vort liv 

2. Sandra Farhan præsenteres som vor nye kasserer. Sandra er uddannet revisor, og er fra 
menigheden. Efter præsentation udtryktes taknemlighed til Sandra for hendes accept af 
opgaven. Sandra forlod herefter mødet. 

3. Godkendt 
4. Efter drøftelser konstituerede rådet sig som følger: 

Formand: Jacob Schwartz 
Næstformand: Carsten Günther 
Sekretær: Agnes Deprez 

5. Tomislav udtrykker sin glæde over tilslutning til Jesu Hjerte-festen og franciskanerfesten 
”Portionculus”. 
Han oplyser videre, at hjemmesiden er blevet opdateret, og at det er fundet sakristaner: 
Flemming Larsen og Jakob Schultz Andersen 



Fremtid: 4 oktober vil Frans af Assisis fest blive markeret. Festen markerer også en række 
jubilæer, i år om den første levende krybbe i Greccio. P. Tomislav har i den anledning 
ønsket, at der igen opføres krybbespil i juledagene. 

6. Rasmus, næstformanden og Tomislav vil mødes med henblik på mulige praktiske opgaver, 
bl.a. maling af våbenhus såvel som andre projekter han har sammen med Quentin. Rasmus 
har overfor Carsten givet udtryk for, at han ikke stiller sig afvisende overfor et praktisk 
engagement i menigheden.  
Carsten oplyser om omkostninger for Kirsten arbejdet som bogfører, som hun gerne vil 
stoppe med.   
Det skal søge ny repræsentant for Caritas. Steven vil se blandt Filippiner-gruppen. 
Carsten vil tage kontakt med Ursula Ljungqvist for at afklare nogle forhold vedr. eventuelt 
fremtidigt medlemskab af rådet. 

7. I den kommende tid vil der igen indføres kommunion under begge skikkelser som følge af 
Biskoppens opfordring, jvf artikel i KO og på katolsk.dk. 

8. Carsten overtager bogføring efter Kirsten, samt at bringe kollekter til bank, køb ting til 
sakristiet, bla.lys og messevin 

9. Behandles på senere møde, når Maria Giuditta er tilbage. 
10. Der søges stadig en løsning på sagen om orglet. Elektriske installationer skal udskiftes, og 

forsikringen er sat på sagen. 
Kirkens indretnings drøftes.: Lys i kronen over alteret skal nok få stærkere pærer for bedre 
belysning under messer. Det skal også have lys i over etage nu da vi går mod mørketid. 
Hynder kan repareres (Ivan vil vurdere dette), men man vil også finde ud af omkostning for 
at forny dem eventuelt. Det skal afprøves forskellige slags knælepuder. Børnerummet 
bliver forsynet med møblement og bøger. Maria tager sig af det. Man vil prøve at isolere 
mod kulden med gulvtæppe og afskærmning af dør.  

11. §12 mødet bliver søndag den 1. oktober. 
12. Rengøringsdag bliver lørdag den 11/11 kl 9.30 til ca. kl 14 
13. Næste menighedsmødet bliver den 7/11 
14. evt.: Gelænder ved trappen til tabernaklet. Iværksættes. 

 
 


